



## Self-financed Higher Diploma Programme Entrance Scholarship Scheme 自資高級文憑課程新生獎學金計劃

In 2017/18, Business Administration (BA) Discipline offers an Entrance Scholarship Scheme to award and recognise new students enrolling in the full-time self-financed Higher Diploma Programmes\* of the Discipline who had outstanding academic performance.

於2017/18學年，工商管理學科提供「自資高級文憑課程新生獎學金計劃」，獎勵以優良成績入讀工商管理學科開辦的全日制自資高級文憑課程\*新生。

### Application for the Entrance Scholarship 申請方法

No application for the Entrance Scholarship is required. BA Discipline will identify eligible enrollees, and will inform them of the award of scholarship after the commencement of the 1st semester.

無需遞交任何申請。工商管理學科將確定合資格的新生，並將在第一學期開始後通知合資格新生頒發獎學金的安排。

### Eligibility 資格

All enrollees to full-time self-financed Higher Diploma Programmes of BA Discipline will be eligible for the scholarship if they fulfill any of the categories below.

所有屬於以下其中一個類別的工商管理學科全日制自資高級文憑課程的新生均符合資格獲得獎學金。

#### Category A 類別A

Enrollees with a total point score of 15 or above for the Best 5 HKDSE subjects (including English Language & Chinese Language)^:

持有香港中學文憑考試(HKDSE)成績的新生，其最佳五科分數(包括中國語文及英國語文)總和達15分或以上^：

Total Point Score for the Best 5 HKDSE subjects (including English Language & Chinese Language) HKDSE最佳五科成績總和(包括中國語文及英國語文)	Scholarship Amount 獎學金金額
15 - 17	\$10,000
18 or above (18 或以上)	\$20,000

#### Category B 類別B

Enrollees who are VTC graduates (holding Foundation Diploma (Level 3)/ Diploma of Foundation Studies/ Diploma in Vocational Education/ Diploma of Vocational Education/ Yi Jin Diploma/ Diploma Yi Jin) with the converted point scores based on VTC internal results# of 15 or above:

畢業於VTC基礎文憑(級別三)/基礎課程文憑/中專教育文憑/職專文憑/毅進文憑的新生，其VTC校內成績轉換分數#達15分或以上：

Converted Point Scores 轉換分數	Scholarship Amount 獎學金金額
15 - 17	\$10,000
18 or above (18 或以上)	\$20,000



\* Full-time Self-financed Higher Diploma Programmes of Business Administration Discipline in 2017/18  
2017/18 學年工商管理學科開辦的全日制自資高級文憑課程

BA124001 Higher Diploma in Accountancy 會計學高級文憑

BA124002 Higher Diploma in Business Administration 工商管理學高級文憑

BA124004 Higher Diploma in Airfreight Management and Global Logistics 航空及環球物流高級文憑

BA124005 Higher Diploma in Customer Services for Aviation and Passenger Transport 航空與客運服務高級文憑

BA124008 Higher Diploma in Corporate Administration 企業行政管理學高級文憑

BA124009 Higher Diploma in Law and Administration 法律及行政事務學高級文憑

BA124010 Higher Diploma in Banking and Finance 銀行及金融高級文憑

BA124012 Higher Diploma in Human Resource Management 人力資源管理學高級文憑

BA124016 Higher Diploma in Public Relations and Media Business 公關及媒體事業高級文憑

BA124020 Higher Diploma in Event Marketing and Promotion 活動及推廣市場學高級文憑

BA124025 Higher Diploma in Global Purchasing and Supply Management 環球採購及供應管理高級文憑

BA124026 Higher Diploma in Marketing Management 市場管理學高級文憑

BA124027 Higher Diploma in Retail and Merchandising Management 零售及採購管理高級文憑

BA124030 Higher Diploma in Advertising and Marketing Communications 廣告及市場傳播高級文憑

BA124031 Higher Diploma in International Business Management 國際商業管理高級文憑

# VTC graduates will be notified of the converted point scores based on VTC internal results for articulation to Higher Diploma Programmes on 7 July 2017.

持VTC學歷畢業生將於2017年7月7日得悉VTC校內成績轉換分數，以申請入讀高級文憑課程。

^ For the purpose of calculating the Total Point Score for the Best 5 HKDSE subjects, HKDSE level attainments will be converted to level points where Level:

計算香港中學文憑考試最佳五科分數時，香港中學文憑考試的成績等級根據以下方式轉換成分數：

5\*\* = 7, 5\* = 6, 5 = 5, 4 = 4, 3 = 3, 2 = 2, 1 = 1

(For Mathematics, only compulsory part will be counted. 數學科只計算必修部分。)

Note 注意事項：

1. Enrollees meeting the requirement for both categories will get the Entrance Scholarship ONCE for whichever category of higher value.

如新生所持成績或學歷均符合前述兩個類別的要求，將獲頒發兩個類別中較高金額的獎學金。

2. Each qualified enrollee will only be awarded the Entrance Scholarship once.

合資格學生只會獲得一次「自資高級文憑課程新生獎學金」。

3. Qualified enrollees will be awarded either the "BA Discipline Self-financed Higher Diploma Entrance Scholarship" or the "VTC Higher Diploma Programme Outstanding Achievements Admission Scholarship", whichever scholarship amount is higher.

合資格新生將獲頒發「工商管理學科之自資高級文憑課程新生獎學金」或「VTC高級文憑課程卓越新生獎學金」其中一項較高金額的獎學金。

Disclaimer 免責聲明：VTC reserves the right to change the terms and conditions or any other contents or withdraw the above scholarship. In case of any dispute/disagreement, VTC's decision is final.

VTC保留隨時修訂上述獎學金之條款及細則和其他內容，或撤銷上述獎學金的權利。如有任何爭議/異議，VTC決定為最終決定。

## Enquiry 查詢

Email電郵：ive-ba@vtc.edu.hk

Tel電話：2595 2686

